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Aika 22.10.2015, klo 17:30 - 18:47

Paikka Haukivuori, Nykälän Hirvisalo

Käsitellyt asiat

§ 40 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

§ 41 Pöytäkirjan tarkastus

§ 42 Lausunnot teknisen lautakunnan talousarvioesityksestä 2016

§ 43 Lausunnot sosiaali- ja terveystoimen tuotantolautakunnan
talousarvioehdotuksesta vuodelle 2016

§ 44 Aluejohtokunnan strategian toteuttaminen/työnjako aluejohtokuntien
jäsenille

§ 45 Haukivuoren rinnekyltin rakentaminen yhteistyössä Haukivuorelaiset
ry:n kanssa

§ 46 Kohdeavustus Haukivuoren yhtenäiskoulun kansainvälisen toiminnan
tukemiseen

§ 47 Muut asiat

§ 48 Tiedoksi

Lisäpykälät

§ 49 Lausunnot maaseutu- ja tielautakunnan talousarvioesitykseen 2016
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Saapuvilla olleet jäsenet
Leo Laukkanen, puheenjohtaja, poistui 18:47
Liisa Pulliainen, 1. varapuheenjohtaja, poistui 18:27
Asko Kohvakka, poistui 18:47
Eva Häkkinen, poistui 18:47
Ilpo Kohvakka, poistui 18:47
Leena Teittinen, poistui 18:47
Mika Karppinen, poistui 18:47
Minna Saloviin, poistui 18:47
Pekka Vauhkonen, poistui 18:47
Veli Manninen, poistui 18:47

Muut saapuvilla olleet
Olli Lahti, kehityspäällikkö, sihteeri, poistui 18:47

Poissa
Hannu Kääriäinen
Jarmo Häkkinen
Marja Pulkkinen

Allekirjoitukset

Leo Laukkanen
Puheenjohtaja

Olli Lahti
Sihteeri

Pöytäkirjan tarkastus
Pöytäkirja on tarkastettu ja hyväksytty

30.10.2015 

Ilpo Kohvakka
 

 
30.10.2015 

Minna Saloviin
§:t 48 ja 49  

 

30.10.2015 

Liisa Pulliainen
 

 

Pöytäkirjan nähtävänäolo
Pöytäkirja pidetään yleisesti nähtävinä Haukivuoren kirjastolla maanantaina
2.11.2015 klo 13.00- 19.00
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Paula Vahvaselkä
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§ 40
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Aluejohtokunnan kokous on laillinen ja päätösvaltainen, jos saapuvilla on
enemmän kuin puolet aluejohtokunnan jäsenmäärästä.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Puheenjohtaja toteaa kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös
Hyväksyttiin
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§ 41
Pöytäkirjan tarkastus

Pöytäkirja on tarkistettava aluejohtokunnan päätöksen mukaan siten,
että pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan aakkosjärjestyksessä kaksi jäsentä
kerrallaan. Tarkastus tulee suorittaa kunkin kokouksen jälkeen seuraavan
viikon perjantaina ja tarkistettu pöytäkirja pidetään yleisesti nähtävänä
seuraavan viikon maanantaina Haukivuoren kirjastossa klo 13.00 -19.00.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Pöytäkirjan tarkastajiksi esitetään Ilpo Kohvakkaa ja Liisa Pulliaista.

Päätös
Hyväksyttiin lisäyksellä Minna Saloviin tarkistaa §:t 48 ja 49.
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§ 42
Lausunnot teknisen lautakunnan talousarvioesityksestä 2016

MliDno-2015-2080

Valmistelija / lisätiedot:
Leo Laukkanen

Liitteet
1 Teknisen lautakunnan talousarvioesitys 2016.pdf

Tekninen lautakunta on käsitellyt talousarvioesityksen ja investointiohjelman
vuodelle 2016 29.9.2015 pykälässä § 138. Aluejohtokuntia on pyydetty
antamaan esityksestä lausunto kaupunginhallitukselle..

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Puheenjohtaja esitteli Mikkelin kaupunginhallitukselle annettavan lausunnon;

Aluejohtokunta on saanut lausuntopyynnöt rakennus-, sivistys- ja
teknisen lautakuntien talousarvioehdotukseen vuodelle 2016. Kaupungin
tuloskorttijärjestelmä tuottaa vain yleisluonteiset periaatekannanotot ja
palvelutasoilla kokonaisbudjettisummat, joihin aluejohtokunnalla ei ole
taustatietoja eikä näin olleen perusteita tehdä arviointeja. Lausuntomme
perustuu siksi aluejohtokunnan omaan strategiaan vv. 2015 - 2017,
käytyihin neuvotteluihin, keskeneräisiin projekteihin, erityisesti Asemankylän
toimenpiteiden järjestelytarpeisiin.

JOHTOPÄÄTÖKSEMME:

Aluejohtokunta on pettynyt ja ihmeissään siitä, että strategiasuunnitelmaa
13.11.2014, jonka olemme konkretisoineet jälleen toimenpidesuunnitelmiksi
vv. 2016-2017, ei miltään osin ole budjettilähtökohdissa juuri huomioitu ja
konkretisoitu. Huhtikuusta lähtien olemme tehneet perusteellista työtä ja
käsitelleet kaupungin edustajien (pääasiassa tekninen virasto) kanssa liitteenä
olevia asioita. Kaupungin toimesta ei neuvotteluissa ole kiistetty alueemme
tarpeita ja ehdotuksiamme, päinvastoin.

Kaikki toimet keskittyvät ja ne on konkretisoitu Haukivuoren pitäjän alueelle,

aluksi Asemankylän asumisedellytysten, veto- ja koko pitäjän elinvoimaisuuden
turvaamiseen, vähintään nykyisten palvelujen laadun ja laajuuden
säilyttämisellä sekä riittävän kassavirran ylläpitämisellä kehitysresurssien
varmistamiseksi.

Tähän pyritään;

       -      uuden paikallis- ja vapaa-ajanasukasosan väestön  lisäämisellä 
keskeisten toimijoiden ja  

              koko  väestön aktivoimiseen muutosvalmiuteen verkostomaisen
yhteistyön lisäämisellä

      -      määrätietoisempaan, omatoimisempaan ja itsenäisempään oman
alueen toimenpiteiden kehittämiseen ja tekemiseen
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       -      aktiivisuuden, luottamuksen ja informaation lisääminen eri
sidosryhmiin, erityisesti kaupungin päätöksenteko- ja operatiivisen johdon
toimintaedellytyspäätöksiin,

Haukivuoren pitäjän alueen toimivuuden ja hyvinvoinnin toimien edistämiseksi
ja nopeuttamiseksi sekä lyhyellä että pitkällä tähtäyksellä

Kokonaisuudessaan strategia on esitetty omilla sivuillamme www.Haukivuori.fi

Olemme esittäneet tekniselle johtajalle 22.4.2015 aluejohtokunnan
päätösehdotukset investointisuunnitelmiksi (v. 2016- 2017, liite 1) ja
toistamiseen lähettäneet ne 10.9.2015 tekniselle lautakunnalle. Myös
erillistapaamisissa kaupungin johdon kanssa olemme julkituoneet em.
asiat (mm. teknisen johtajan vierailu Haukivuorella 25.2.2015 ja muut eri
sektoreiden keskustelut). Lisäksi olemme laatineet muistion Haukivuoren
Asemankylän kehittämistä vaativista yksityiskohtaisista toimenpiteistä
kaupunki-ilmeen ylläpitämiseksi v. 2015 kokemuksilla, josta on informoitu
laajemmin eri vastuualueita budjettitoimien perustaksi ja toimenpiteiden
nopeiksi korjaamisiksi.

Todettakoon myös, että kaupungin edustajien kanssa suoritettiin satamassa
alkukesästä  katselmus. Silloin sovittiin kesälle tarvittavat toimenpiteet
sataman kehittämiseksi. Koko ajan lähtökohtana on ollut satamaprojektin
loppuun saattaminen v. 2017 loppuun mennessä. Osa kesällekin sovituista
asioista on tekemättä.

Sataman sovitut toimenpiteet loppuun ja mm. rannan turva-aitasuunnitelma
ovat siinä mielessä tärkeitä, että v. 2016 Asemankylän keskeiset
massatapahtuvat (nuottarysäys, kesätapahtuma, lauluillat jne.) siirtyvät
satamaan. Lähtökohtana on, että myös kioskitoiminta on v. 2016 mallikkaasti
hoidettu. Parhaillaan satama-alueella on 1000 - 1500 vierailijaa.

Aluejohtokunta on esittänyt vanhojen poistettavien kiinteistöjen
(yksityishenkilöiden) purkamista ja purkujätteiden (sataman risteys)
poistamista. Ne luvattiin rakennusvalvonnan toimesta hoitaa myös tämän
vuoden aikana. Mitään ei ole tapahtunut.

Aluejohtokunta tukee teknisen lautakunnan jäsenen Tero Puikkosen
esitystä, että kaupungin tulee inventoida kaupungin purettavat kiinteistöt
ja niiden aiheuttamat käyttö- ja purkukustannukset. Kiinteistöjen nopea
purku, jota olemme esittäneet, luo Haukivuorellekin uusia käyttö- ja   
investointimahdollisuuksia mm. päiväkodille. Lisäksi purettavien kiinteistöjen
osalta mahdolliset ylläpitokustannukset poistuvat ja tonttien uutta käyttöä
voidaan laajemmin lähteä suunnittelemaan.

KYYVESI, MIKKELIN KAUPUNGIN RA JOJEN SISÄPUOLINEN KESKEISIN JÄRVI

Strategiamme kolmanneksi tärkeimpänä kohteena on Kyyvesi koko järvenä,
vesienhoitotoimenpiteet (pintaveden laatu: pääosin hyvää ja tyydyttävää,
lahdissa jopa heikkoa), kalaston laajuus ja kalastus, järven virkistyskäyttö,
vapaa-ajan asuntojen merkittävä lisäyspotentiaali ja matkailun kehittäminen
(melontareitti, luontopolut, kalastus, vuokramökkitoiminta jne.) Järvi on ainoa
iso järvi Mikkelin kaupungin rajojen sisällä. Mikkelin kaupunki ei ole budjetin
käsittelyn aikana, eikä aikaisemminkaan missään muodossa käsitellyt Kyyvettä
ja sen merkittävyyttä, johon toivomme jatkossa parannusta. Aluejohtokunta on
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myös linjannut, ettei järveen saa laskea vettä pilaavaa kiintoainetta ja humusta
(turvetuotanto, metsäojitus, maatalousjätteet) ennen kuin pintaveden laatu on
hyvää tasoa (EU:n vesipuitedirektiivin mukainen laatuarvio)

LINJA-AUTOLIIKENTEEN TEHOSTAMINEN HAUKIVUORELLE

Haukivuoren aluejohtokunta on esittänyt 2.9.2015 kaupungin tekniselle johtaja
Jouni Riihelälle ja liikenneinsinööri Liisa Heikkiselle sekä Pohjois-Savon Elylle
korvaavan liikenteen järjestämiseen lisäpanostusta 1.1.2016 alkaen, mikäli
junaliikennettä ei saada uudelleen käynnistetyksi  Haukivuoren asemalta.
Esitetty kokonaiskustannus Mikkelin vastuualueen (Haukivuori-Mikkeli-
Haukivuori) toimille on 328 320 euroa, joka on myös budjettikysymys.

LOPUKSI

Aluejohtokunta esittää ehdottomana toimenpidepyyntönä, että
aluejohtokunnan edustajille järjestetään tilaisuus käydä lävitse
teknisen viraston kanssa strategian-/investointiosion asiat ja kaupungin
tuki sekä resurssit budjetista heti kaupungin päättävien kokousten
vahvistamisen jälkeen. Ellei näin tehdä, aluejohtokunnalla ei ole perusteita tai
resursseja käynnistää ja rakentaa täsmentävää toimintaperustaa v. 2016-2017
SUUNNITELMILLEEN.

Lausunnon liitteeksi lisätään kaupungille esitetty pelkistetty budjettiasioiden
listaus.

Päätös
ok

Tiedoksi
Kaupunginhallitus
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Suomenniemen aluejohtokunta, § 59, 13.10.2015
Ristiinan aluejohtokunta, § 103, 14.10.2015
Haukivuoren aluejohtokunta, § 43, 22.10.2015

§ 43
Lausunnot sosiaali- ja terveystoimen tuotantolautakunnan talousarvioehdotuksesta
vuodelle 2016

MliDno-2015-2092

Suomenniemen aluejohtokunta, 13.10.2015, § 59

Valmistelija / lisätiedot:
Olli Lahti
Olli.Lahti@mikkeli.fi

Sosiaali- ja terveystoimen tuotantolautakunta on käsitellyt Mikkelin yksikön
talousarvioesityksen 7.10.2015 vuodelle 2016 pykälässä 84. Aluejohtokuntia
on pyydetty antamaan esityksestä lausunto 20.10.2015 mennessä
kaupunginhallitukselle.

Ehdotus
Esittelijä: Risto Korhonen

Suomenniemen aluejohtokunta toteaa, että Suomenniemellä on varauduttava
kodinomaisen asumisen mahdollistavan asuntosiiven rakentamiseen
Metsätähden yhteyteen. Taustalla on jo nyt nähtävissä oleva tarve
asuntopaikoista, johon liittyy alueen pitkät etäisyydet ja palvelukokonaisuuden
osana nyt olevan Tukiasuntoyhdistys ry:n omistaman ja hallinnoiman Hakalan
asuntojen iän myötä lisääntynyt remonttitarve, johon yhdistyksellä ei ole
resursseja vastata.

Ristiinan aluejohtokunta, 14.10.2015, § 103

Valmistelija / lisätiedot:
Olli Lahti
Olli.Lahti@mikkeli.fi

Liitteet
1 Sote Tuotantoltkn_liitteet_2015_10_07.pdf

 Sosiaali- ja terveystoimen tuotantolautakunta on käsitellyt Mikkelin yksikön
talousarvioesityksen 7.10.2015 vuodelle 2016 pykälässä 84. Aluejohtokuntia
on pyydetty antamaan esityksestä lausunto 20.10.2015 mennessä
kaupunginhallitukselle.

Ehdotus
Esittelijä: Jari Viitikka

Aluejohtokunnalla ei ole tässä vaiheessa huomautettavaa lautakunnan
talousarvioehdotukseen.

Päätös
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Hyväksyttiin.

Haukivuoren aluejohtokunta, 22.10.2015, § 43

Valmistelija / lisätiedot:
Leo Laukkanen

Liitteet
1 Sote Tuotantoltkn_liitteet_2015_10_07.pdf

Sosiaali- ja terveystoimen tuotantolautakunta on käsitellyt Mikkelin yksikön
talousarvioesityksen 7.10.2015 vuodelle 2016 pykälässä 84. Aluejohtokuntia
on pyydetty antamaan esityksestä lausunto 20.10.2015 mennessä
kaupunginhallitukselle.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Aluejohtokunta toteaa, että lääkäritilanne on laajemminkin heikko, erityisesti
erikoissairaanhoidossa, koskien mm. Mikkelin keskussairaalaa. Ongelman
ratkaisemiseen käytetään yleensä vuokralääkäreitä. Ne ovat potilaan kannalta
erityisen ongelmallisia. Koska ratkaisussa ei synny pysyvää potilaslääkäri
suhdetta. On järjestelmänä hyvin kallis. Vuokralääkärin hinta saamamme
palautteen pohjalta on 3 – 5-kertainen normaalilääkärin palkkioon. Osasyy
lääkäri-vajeeseen on tämä järjestelmä: Vuokralääkärit eivät hae vakinaisia
virkoja, koska vuokralääkäreinä he ansaitsevat enemmän ja osin myös
potilasvastuu sekä työpaine jää vähemmälle, kun voi valikoida tehtäviä.

Toinen seikka on myös johtamisongelma. Jos niitä esiintyy, se ilmenee myös
vuokralääkäripaineina ja potilaat kärsivät. Yleensä tämä ongelma näkyy
potilaille "lääkäripakoina" ja -vaihtoina sekä lääkärivajeina. Esimerkkinä
Mikkelissä lienee tällä hetkellä hematologian/sisätautipolitlinikka.

Aluejohtokunta toteaa, että lääkäritilanne Haukivuorellakin vaikeuttaa niin
terveyspalvelujen kuin tehostetun ja tuetun palveluasumisen toimintaa.
Lääkäriin ei saada aikoja kuin minimaalisesti ja kotihoidossa on ongelmana
se, että lääkärin arviota tarvitaan usein pikaisestikin ja lääkäriä ei ole aina
saatavilla.
 

Lisäksi tulevaisuuden näkymät ovat todennäköisesti sellaiset, että tehostetussa
palveluasunnossa (hoitaja paikalla 24/7) hoidetaan vain muistisairaat
ihmiset. Nyt kaupungin pitää ratkaista se, miten tulevaisuudessa hoidetaan
Haukivuorella muut hoidon tarpeen piirissä olevat asukkaat.

Hammashoidon esitettyjä supistuksia emme hyväksy, koska toimenpiteen
kustannusvaikutus on erittäin pieni (alle 20000 e). Eikä se poistu kaupungin
konserninkustannuksista. Se jää tilakeskuksen rasitteeksi. Muistutettakoon
sitä, että Haukivuoren hammashoidon tilat on muutama vuosi sitten
kunnostettu laadullisesti palvelemaan nykytarpeita vastaavaa hammashoitoa.
Olisiko parempi miettiä tilojen käyttöä laajemminkin hammashoidon
kokonaistilanteessa Mikkelin kaupungissa.
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Aluejohtokunta haluaa saattaa käsittelijöiden tiedoksi, että vuoden vaihteen
tyhjillään olevista 40 asunnon kerros- ja rivitaloista on tällä hetkellä vapaana
vain viisi asuntoa.

Tämä korostaa entisestään sosiaali- ja terveystoimen hoidon tarvetta
Haukivuorella.

Esiin on nostettava myös joukkoliikennetilanne. Junaliikenne ei pysähdy
Haukivuorella. Eikä myöskään linja-autovuorojen tilanne ole riittävä. Mikäli
terveydenhoidon toimenpiteitä supistetaan, ne vaikuttavat mm. yhteiskunnan
(Kelan ja yksityistalouksien) kustannuksiin.

Lisäksi haluamme tuoda budjettiluonnoksesta kaksi erillisasiaa esille;

1. Toiminnan strategisten mittareiden käsittelyn yhteydessä seudullisia kuntia
Hirvensalmea ja Puumalaa, itsenäisinä kuntina, käsiteltiin Mikkelin tavoin
erillisinä yksikköinä keskeisempien tunnuslukujen osalta.  Olisiko mahdollista
myös Mikkelin kaupungin Anttolaa, Haukivuorta, Ristiinaa ja Suomenniemeä
käsitellä erillisesti strategisilla mittareilla. Loisiko tämä viitekehys helpotusta ja
tasapuolisuutta käsitellä eri alueiden sosiaali- ja terveyspalvelujen strategisia
päätöksiä jatkossa.

2. Yleensä hoitoon pääsyn ja hammashoidon tavoitteiden kehittämiseksi
toteamme, että asukkaiden yhteydensaanti puhelimitse tulisi olla lähempänä
100 % kuin 80 %.

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Kaupunginhallitus
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§ 44
Aluejohtokunnan strategian toteuttaminen/työnjako aluejohtokuntien jäsenille

MliDno-2015-2143

Valmistelija / lisätiedot:
Leo Laukkanen

Valmistelutyöryhmän kokos 8.10.2105

Aluejohtokunnan puheenjohtaja esitteli aluejohtokunnan jäljellä olevalle
toimikaudelle 2016-2017 aluejohtokunnan strategian toteuttamiseksi
työnjakoa aluejohtokuntien jäsenille, jotka tukevat puheenjohtajaa
ja aleujohtokuntatyötä tarvittaessa seuraavasti,

1. Minna Saloviin

- Kyyvesi-projekti, kouluasiat (talkoot, tarjoilu, päiväkoti), tiedottaminen,
tietotekniikka

2. Veli Manninen/Olli Lahti

- taajama,  metsä, maisemointi ja hakkuut (Veli Manninen, Kyyvesi-projekti)

3. Asko Kohvakka

- joukkoliikenne, liikunta ja urheilu

4. Eva Häkkinen

- toriasiat ja asioiden yhteydenpito Haukivuorelaiset ry:n kanssa

5. Olli Lahti/ Jarmo Häkkinen/Mika Karppinen

- Asemankylän ja asuntojen viihtyvyyden ja ympäristön seuranta sekä satama

6. Liisa Pulliainen ja Leena Teittinen (tarvittaessa Marja Pulkkinen)

- sosiaali- ja terveystoimi, sektorin poliittinen yhteydenpito

7. Mika Karppinen

- tietoliikenne, yrittäjyys

8. Ilpo Kohvakka/Leena Teittinen

- eläkeasiat

9. Marja Pulkkinen

- Luomutuotanto ja maatalous

 10. Pekka Vauhkonen

- rinneprojekti ja toiminnan yhteistyön koordinointi Haukivuorelaiset ry:n
kanssa
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Puheenjohtaja hoitaa asioita ja neuvotteluja myös itsenäisesti,
asioiden valmistelussa ja eri neuvottelutilanteissa informoiden ko.
vastuuhenkilöitä. Puheenjohtaja esitti, että seuraava valmistelutyöryhmä vv.
2016 -2017 rakennetaan työn jaon perusteella niin, että valmistelutyöryhmään
kuuluvat puheenjohtaja, Minna Saloviin, Asko Kohvakka ja sihteeri Olli Lahti
sekä yksi aluejohtokunnan jäsen käsiteltävänä olevan aluejohtokunnan
kokouksen keskeisten asioiden valmistelun painopisteasioiden mukaisesti.

Tärkeänä asiana ovat myös lausuntojen valmistelu ja tarvittava yhteydenpito
sekä informaation vastuualuekohtainen ajankohtaistieto, jotka nyt kaikki ovat
olleet pääsääntöisesti puheenjohtajan hoidettavana. Näin helpotetaan myös
puheenjohtaja tehtävämassaa ja selkeytetään asioiden valmistelut.

Päätös; Hyväksyttiin

 

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Valmistelutyöryhmä esittää strategian toteuttamiseen aluejohtokuntien
jäsenille seuraavaa työnjakoa;

Minna Saloviin

- Kyyvesi-projekti, kouluasiat (talkoot, tarjoilu, päiväkoti), tiedottaminen,
tietotekniikka

Veli Manninen/Olli Lahti

- taajama, metsä, maisemointi ja hakkuut (Veli Manninen, Kyyvesi-projekti)

Asko Kohvakka

- joukkoliikenne, liikunta ja urheilu

Eva Häkkinen

- toriasiat ja asioiden yhteydenpito Haukivuorelaiset ry:n kanssa

Olli Lahti/ Jarmo Häkkinen/Mika Karppinen

- Asemankylän ja asuntojen viihtyvyyden ja ympäristön seuranta sekä satama

Liisa Pulliainen ja Leena Teittinen (tarvittaessa Marja Pulkkinen)

- sosiaali- ja terveystoimi, sektorin poliittinen yhteydenpito

Mika Karppinen

- tietoliikenne, yrittäjyys

Ilpo Kohvakka/Leena Teittinen

- eläkeasiat
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Marja Pulkkinen

- Luomutuotanto ja maatalous

Pekka Vauhkonen

- rinneprojekti ja toiminnan yhteistyön koordinointi Haukivuorelaiset ry:n
kanssa, tieasiat

Puheenjohtaja hoitaa asioita ja neuvotteluja myös itsenäisesti, asioiden
valmistelussa ja eri neuvottelutilanteissa informoiden ko. vastuuhenkilöitä.

2. Puheenjohtaja hoitaa asioita ja neuvotteluja myös itsenäisesti, asioiden
valmistelussa ja eri neuvottelutilanteissa informoiden ko. vastuuhenkilöitä.
Puheenjohtaja esitti, että seuraava valmistelutyöryhmä vv. 2016 -2017
rakennetaan työn jaon perusteella niin, että valmistelutyöryhmään kuuluvat
puheenjohtaja, Minna Saloviin, Asko Kohvakka ja sihteeri Olli Lahti sekä yksi
aluejohtokunnan jäsen käsiteltävänä olevan aluejohtokunnan kokouksen
keskeisten asioiden valmistelun painopisteasioiden mukaisesti.

Tärkeänä asiana ovat myös lausuntojen valmistelu ja tarvittava yhteydenpito
sekä informaation vastuualuekohtainen ajankohtaistieto, jotka nyt kaikki ovat
olleet pääsääntöisesti puheenjohtajan hoidettavana. Näin helpotetaan myös
puheenjohtaja tehtävämassaa ja selkeytetään asioiden valmistelut.

Päätös
Keskustelun kuluessa Leena Teittinen, esitti, että henkilöt valmistelutyö-
ryhmään nimettäisiin aluejohtokunnan aiemmin asiasta tekemän päätöksen
mukaisesti. Esitys ei saanut kannatusta. Leena Teittinen esitti, että
valmistelutyöryhmän kokoonpanossa hän olisi myös mukana. Veli Manninen
kannatti Leena Teittistä lisättäväksi valmiistelutyöryhmään.

Koska oli tehty valmistelutyöryhmän esityksestä poikkeava vastaehdotus
 ja sitä oli kannattatettu. Puheenjohtaja määräsi suoritettavaksi
kädennostoäänestyksen. Suoritetussa äänestyksessä valmistelutyöryhmän
esitys sai yhdeksän ääntä ja Leena Teittisen esitys yhden äänen.

Valmistelutyöryhmän esitys tuli aluejohtokunnan päätökseksi.

Tiedoksi
aluejohtokunnan jäsenille
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§ 45
Haukivuoren rinnekyltin rakentaminen yhteistyössä Haukivuorelaiset ry:n kanssa

MliDno-2015-2144

Valmistelija / lisätiedot:
Leo Laukkanen

Valmistelutyöryhmän kokous 8.10.2015

Haukivuorelaiset ry hakee rinnekylttihankkeeseen EU-rahaa Veej`jakaja
ry:ltä. Anne Piironen Haukivuorelaiset ry:stä esitteli hanketta ja kertoi, että
perusteena hankkeelle on matkailun merkitys Haukivuorelle. Hanke on
osa kokonaishakemusta, jonka kokonaiskustannusarvio noussee 150 000
e ja toiminta-aika 2,5 vuotta. Rinnehankkeen kustannusarvio on n. 30 000
euroa, josta rinnekyltin varsinainen kustannus on 19000 euroa, joka sisältää
pystytyksen ja valaistuksen. Muut osiot ovat: kyläasiamiehen palkkaaminen
osa-aikaisena, uusien linja-autojen pysäkkikatoksien rakentaminen ja muita
pienhankintoja. Haukivuorelaiset ry jättää alustavan anomuksen 19.10.2015
mennessä ja täydentää sitä tarvittavilta osin loka-marraskuun vaihteessa.
Haukivuorelaiset ry esittää tulevan rinnekyltin osalta aluejohtokuntaa mukaan
kustannuksiin ja tarvittaessa avustamista ennakkomaksuissa.

Pekka Vauhkonen nimetään aluejohtokunnan edustajana projektin
yhteyshenkilöksi. Hanketta käsitellään 10.10.2015 klo 13.00 pidettävässä
kokouksessa. Kokouspaikka on Anne Piiroisen luona. Anne Piironen ja Pekka
Vauhkonen esittelevät asiaa seuraavassa aluejohtokunnan kokouksessa
Nykälässä 22.10.2015.

Mikäli kyläasiamiehen toiminta saadaan aikaiseksi, henkilöä voi tarvittaessa
käyttää myös aluejohtokunnan toiminnassa, erityisesti kesäaikana.

Päätös; Hyväksyttiin.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Esitetään aluejohtokunnalle hyväksyttäväksi

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Haukivuorelaiset ry
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§ 46
Kohdeavustus Haukivuoren yhtenäiskoulun kansainvälisen toiminnan tukemiseen

MliDno-2015-2133

Valmistelija / lisätiedot:
Olli Lahti
Olli.Lahti@mikkeli.fi

Koulumme on tehnyt ystävyyskouluvierailuja Saksassa Timmendorfer
Strandissa sijaitsevan yläkoulun kanssa jo vuodesta 1999. Viimeksi vierailimme
Saksassa syksyllä 2011 ja saksalaiset olivat vastavierailulla kesäkuussa 2012.
Yhteistyö koulujemme välillä on poikinut paljon ystävyyssuhteita. Matkat
avartavat maaseudulla asuvien ja pienessä koulussa opiskelevien oppilaiden
maailmaa ja lisäävät kiinnostusta esimerkiksi kielten opiskeluun. Nyt olemme
aloittamassa ystävyyskoulutoimintaa Bad Schwartaussa sijaitsevan koulun
kanssa. Toiminta perustuu vastavuoroisuuteen siten, että matkalle lähtevät
oppilaat sitoutuvat vastaanottamaan saksalaisnuoren perhemajoitukseen,
kun saksalaisryhmä tulee Haukivuorelle helmikuussa 2016. Oman koulumme
vuosisuunnitelmaan on kirjattu kansainvälinen toiminta, mutta siihen ei
ole varattu määrärahaa. Näin ollen anomme aluejohtokunnalta matkasta
aiheutuviin kustannuksiin 600 €.  Matkan kokonaiskustannukset ovat noin 5000
€.

Matkalle 7.12-12.12.2015 lähtee 10 oppilasta ja valvojiksi opettajat Anna
Toljamo ja Helena Manninen.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Valmistelutyöryhmä esittää, että aluejohtokunta tukee Haukivuoren
yhtenäiskoulun ystävyyskouluvierailua 600 eurolla.

Päätös
Hyväksyttiin. Asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisenä oli poissa Veli
Manninen.

Tiedoksi
Haukivuoren yhtenäiskoulu, Maini Utriainen, Jaana Lahikainen
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§ 47
Muut asiat

Aluejohtokunta ottaa käsiteltäväksi myös muut asiat, mikäli jäsenet sen
yksimielisesti hyväksyvät.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

1. Montolan jätevesilaitokseen tutustumistilaisuus 28.10.2015 klo 8. Asko
Kohvakka käy tutustumassa laitokseen.

1. Aluejohtokunta nimeää kaavatyöryhmän, jonka jäseninä ovat Asko
Kohvakka, Veli Manninen ja Harri Kohvakk ja Harrin varalla Mika Karppinen.
Asko Kohvakka on puheenjohtaja ja koollekutsuja. Työryhmä selvittää
Haukivuoren tonttireservin.

2. Avustustyöryhmä kokoontuu 3.11.2015 klo 15.30 valmistelmaan
aluejohtokunnalle avustusjakoa ja perusteita. Työryhmään kuuluvat Liisa
Pulliainen puheenjohtajana, Minna Saloviin ja Olli Lahti.

3. Käyttömäärärahan tarkennus loppuvuodeksi

4. Joulumessut järjestetään Haukihallilla 5.12.2015.

Päätös
Hyväksyttiin.
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§ 48
Tiedoksi

1. Valmistelutyöryhmän kokouspöytäkirja 8.10.2015.

2. Aluejohtokunnan käyttömäärärahan tilanne 8.10.2015

Aluejohtokunnan käytettävissä olevasta määrärahasta oli käytetty 5.10.2015
mennessä 44 564 euroa (64 %) ja jäljellä olevalle kaudelle käytettävissä
25 436 euroa, josta on sitoumuksia n. 14 000-15 000 euroa. Tilanne
saatetaan aluejohtokunnalle tiedoksi. Samalla puheen-johtaja esitti, että
mikäli budjettirahaa jää ylimääräistä jäljelle, voidaan harkita ennakoivasti
v. 2016 avustusten myöntämistä jo tältä budjettikaudelta. Näin vuoden
2016 saatava budjetti voidaan suunnitella ja kohdistaa Asemankylän ja
sen ympäristön sekä muiden tarvittavien toimien aikaansaamiseksi mm.
rinneprojektiin, jos sen rahoitus- ja toimenpideprosessi etenee. Vuodelle 2016
valmistelevaan avustustyöryhmään esitettiin Liisa Pulliaista, Minna Saloviinia ja
Olli Lahtea.

3. Joulumessujen järjestelytarve 5.12.2015. Aluejohtokunnan puheenjohtaja ja
jäseniä paikalla.

Haukivuoren perinteiset joulumarkkinat ovat olleet yleensä joulukuun
ensimmäisenä viikonloppuna.Tänä vuonna tapahtuman järjestämisestä
on ollut epätietoisuutta, pidetäänkö niitä lainkaan.  Aluejohtokunnan
puheenjohtaja on aktivoinut Haukivuoren Seutua ja Haukivuorelaiset ry  
järjestämän kyseessä olevan tapahtuma, koska Haukivuorella ei ole muita
merkittäviä talvitapahtumia. Puheenjohtaja on esittänyt, että aluejohtokunta
on edelleen mukana tukemassa tapahtumaa vähintään tilavuokralla.
Haukivuorelaiset ry on ilmoittanut myös tukevansa tapahtuman järjestelyissä.
He ovat myös ilmoittaneet, että tapahtuman nimi pitää muuttaa.
Valmisteluryhmä ei ottanut asiaan kantaa. Haukivuoren Seudun edustajilta ei
vastausta ole vielä saatu.

4.  Perinteiset kotiseutumarkkinat pidetään vuonna 2016
nuottarysäystapahtuman yhteydessä Haukivuoren satamassa ja
tapahtuman pääjärjestelyissä on mukana Haukivuorelaiset ry.
Tähän tapahtumakokonaisuuteen liitetään myös vapaa-ajanasukkaiden
informaatio- ja kuulemistilaisuus yhtenäiskoululla kesän 2015 sopimuksen
mukaisesti.

5. Aluejohtokunnan lokakuun kokous pidetään Nykälän Taipaleen Hirvisalossa
torstaina 22.10.2015. Kokous alkaa klo 17.00 ja sen jälkeen pidetään asukasilta.
Asukasilta alkaa klo 19.00, ennen sitä kahvitarjoilu klo 18.30. Tapahtumasta
ilmoitetaan Haukivuoren Seudussa ja julisteilla, jotka viedään Nykälään sekä
Asemankylän ilmoitustauluilla.

6. Aluejohtokunnan joulukuun kokous pidetään 17. joulukuuta klo
17.30,  jonka jälkeen jouluruokailu klo 19.00 ravintola Alicissa.

7. Haukivuoren uuden päiväkodin rakentaminen on merkitty kaupungin
rakennusohjelmassa vuodelle 2020. Päiväkodin paikalla on tällä hektellä
entinen aseman alakoulu. Rakennuksen purkamista ei tule tehdä ennen
aikaisesti vaan toteuttaa se rakennusaikataulun puitteissa.
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8. Aluejohtokunnan puheenjohtaja ja kaupugin tekninen johtaja Joun Riihelä
sekä projektijohtaja Timo Rissanen kävivät neuvotteluja 20.10.2015. Aiheen
olivat Haukivuoren investointi- ja toimenpideohjelma vv 2016-2020 ja teknisen
toimen yhteyshenkilö.

9. Kirje Pohjois-Savon Elylle Haukivuoren joukkoliikennejärjestelyistä.

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen

Saatetaan aluejohtokunnalle tiedoksi.

Päätös
Hyväksyttiin.
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Ristiinan aluejohtokunta, § 104, 14.10.2015
Haukivuoren aluejohtokunta, § 49, 22.10.2015

§ 49
Lausunnot maaseutu- ja tielautakunnan talousarvioesitykseen 2016

MliDno-2015-2113

Ristiinan aluejohtokunta, 14.10.2015, § 104

Valmistelija / lisätiedot:
Olli Lahti
Olli.Lahti@mikkeli.fi

Liitteet
1 Maaseutu- ja tielautakunnan talousarvioesitys 2016.pdf

Maaseutu- ja tielautakunta on kokouksessaan 1.10.2015 § 101 käsitellyt
talousarvioehdotusta 2016 ja pyytänyt ehdotuksesta lausunnon myös
aluejohtokunnilta.

 

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Jari Viitikka

Aluejohtokunnalla ei ole tässä vaiheessa huomautettavaa lautakunnan
talousarvioehdotukseen.

Päätös
Hyväksyttiin.

Haukivuoren aluejohtokunta, 22.10.2015, § 49

Valmistelija / lisätiedot:
Olli Lahti
Olli.Lahti@mikkeli.fi

Liitteet
1 Maaseutu- ja tielautakunnan talousarvioesitys 2016.pdf

.Maaseutu- ja tielautakunta on kokouksessaan 1.10.2015 § 101 käsitellyt
talousarvioehdotusta 2016 ja pyytänyt ehdotuksesta lausunnon myös
aluejohtokunnilta

Ehdotus
Esittelijä: Leo Laukkanen
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Aluejohtokunnalla ei ole huomautettavaa maaseutu- ja tielautakunnan vuoden
2016 talousarvioehdotukseen.

Lopuksi toteamme että Haukivuoren aluejohtokunnalta on pyydetty lausuntoja
rakennus-, maaseutu- ja tie-, kulttuuri-, liikunta- ja nuorisolautakunnan
vuoden 2016 talousarvioehdotuksista Lausuntopyyntöjen vastineisiin emme
ole voineet antaa lausuntoja, koska pyynnöt ovat annettu niin myöhäisessä
vaiheessa, koska niitä ei ehditty toimitta kaupunginhallituksen asioiden
valmisteluaika-taulun puitteissa

Aluejohtokunta toteaa yleisesti, että kaikki lausuntopyynnöt esimerkiksi v. 2015
aikana on tehty poikkeuksellisessa ajassa huomioiden laadulliset näkökohdat.
Toivomme valmisteleville tahoille tehokkaampaa ja laadullisempaa ajankäyttöä,
jotta aluejohtokunnat voivat tutustua aineistoihin perusteellisemmin
ja pitemmällä aikataululla huomioiden aluejohtokunnan valmistelu- ja
kokousrytmitykset.

 

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Kaupunginhallitus
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Muutoksenhakukielto
§40, §41, §42, §43, §44, §47, §49

Muutoksenhakukielto
Valmistelua tai täytäntöönpanoa koskevaan päätökseen ei saa hakea
muutosta. Sovellettava lainkohta: Kuntalaki 91 §.
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Oikaisuvaatimus
§45, §46

Oikaisuvaatimusohje
Tähän päätökseen tyytymätön voi tehdä kirjallisen oikaisuvaatimuksen.
Päätökseen ei saa hakea muutosta valittamalla tuomioistuimeen.

Oikaisuvaatimusoikeus
Oikaisuvaatimuksen saa tehdä:

- se, johon päätös on kohdistettu tai jonka oikeuteen, velvollisuuteen tai etuun
päätös välittömästi vaikuttaa (asianosainen), sekä
- kunnan jäsen.

Oikaisuvaatimusaika
Oikaisuvaatimus on tehtävä 14 päivän kuluessa päätöksen tiedoksisaannista.
Oikaisuvaatimus on toimitettava Mikkelin kaupungin kirjaamoon määräajan
viimeisenä päivänä ennen kirjaamon aukioloajan päättymistä.

Asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, jollei muuta näytetä,
seitsemän päivän kuluttua kirjeen lähettämisestä. Käytettäessä tavallista
sähköistä tiedoksiantoa katsotaan asianosaisen saaneen tiedon päätöksestä
kolmantena päivänä viestin lähettämisestä, jollei muuta näytetä.

Kunnan jäsenen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, kun pöytäkirja on
asetettu yleisesti nähtäväksi.

Tiedoksisaantipäivää ei lueta oikaisuvaatimusaikaan. Jos oikaisuvaatimusajan
viimeinen päivä on pyhäpäivä, itsenäisyyspäivä, vapunpäivä, joulu- tai
juhannusaatto tai arkilauantai, saa oikaisuvaatimuksen tehdä ensimmäisenä
arkipäivänä sen jälkeen.

Oikaisuvaatimuksen sisältö
Oikaisuvaatimuksesta on käytävä ilmi vaatimus perusteineen ja se on tekijän
allekirjoitettava.

Mikkelin kaupunki
Kaupunginhallitus
PL 33 (Raatihuoneenkatu 8-10), 50101 Mikkeli
Sähköpostiosoite: kirjaamo@mikkeli.fi


